
Celllife is synthesized in a cGMP certified facility which is selected by the Clear Direction 
Naturopathic Institute as the D2SO4 solution for non-multi layer marketing sales 
channels.
For its formula completely consistent with the original “Cellfood” holding in the laboratory 
of Santa Paula, California by Ev Storey, Celllife also has an outstanding reading of dis-
solved oxygen which has been verified by the Bio Screen Testing Services Inc. (Torrance, 
California).  A formula consistency report was also offered by the Taiwan National Science 
Council, utilizing their latest NMR(Nuclear Magnetic Resonance) spectroscopy technol-
ogy (Please visit www.celllife.com for more details). NMR equipments and ingredient 
identification services are also available in the following national university chemistry 
laboratories: National Taiwan University, National Chiao Tung University, National Chung Hsing 
University and National Cheng Kung University.  All testification by Celllife clients are welcome 
to be conducted in the listed laboratories, for consistency and potency.

cGMP 藥廠規格充填製成之 Celllife 為德瑞森莊園自然醫學中心列選為謝

爾富滴劑 ( 原 Cellfood) 在台非傳銷通路之正統 D2SO4 製劑，經台灣國

科會 NMR 超導核磁共振光譜成份比對檢驗報告證實其成份與美國加州

聖寶拉實驗室由史多瑞（Ev Storey）所持有之原始 Cellfood 配方成份完

全一致。Celllife 並具有美國加州 BioScreen 實驗室所測試出的傑出水中

溶氧量檢測報告（詳細內容請至官網 Celllife.com 瀏覽相關資訊）。

設備有 NMR 超導核磁共振光譜儀之國立大學化學實驗室包括：台大、

交大、興大、成大。使用者可親自將新舊版謝爾富滴劑送至上述之檢測

機構以確認兩者配方成份內容之完整吻合度與更佳的水中溶氧效率。
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新舊謝爾富滴劑

Celllife / Cellfood
成份及功能性

驗證檢測比對報告

 Ingredient Consistency 
And Potency Reports



新謝爾富滴劑 (CELLLIFE) 以 cGMP 處方級規格加強濃度奈米化

製成，經美國加州 Bioscreen Testing Service 實驗室證明，將

CELLLIFE 8 滴加入 1 公升的純水所得到的水中溶氧量數據明顯優

於 CELLFOOD 於同一實驗室以相同實驗規格所得之結果，詳細

實驗結果請參閱 Bioscreen Testing Service 實驗報告。

註：水中溶氧量為判定重氫硫酸鹽酵素製劑（D2SO4）裂解水分子效能之主要數據指標。
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新舊謝爾富滴劑水中溶氧量測試比對

註：大氣層氣壓內每公升純氧之重量為1000 mg

註：
資料來源：nu science公司網頁，因每公升純氧之重量為1000mg（於大氣壓力內）因此網頁所載
之單位「mg/ml」應為「mg/ l」之誤值，在此代為修正以利比對。







Cellfood

Celllife

檢測結果：於誤差值1000分之3.5內判定為完全相同成份之物質

資料提供：德瑞森莊園自然醫學中心

檢測單位：國立中興大學超高磁場核磁共振儀研究發展處貴重儀器使用中心

檢測日期：2012年6月
NMR檢測原理：http://www.bio.fju.edu.tw/excel/content05/html/50b.htm
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新舊謝爾富滴劑國科會 NMR 超導核磁共振光譜成份比對檢驗報告
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Test Report

Clear Direction International Report No.： BA/2012/70418A-01

Date： 2012/07/20

Page： 1 of 1

THE FOLLOWING MERCHANDISE WAS(WERE) SUBMITTED AND IDENTIFIED BY THE CLIENT AS :

Product Name: Celllife
Application： Clear Direction International
Item No./Lot. No.: -
Manufacture Date： -
Sample Received：

Testing Date：

Test Results:

Unit

--- ---

ppm

ppm

ppm

ppm

No.48, Wuquan 5th St., West Dist., Taichung City 403, Taiwan (R.O.C.)

BA/2012/70418A-01

Results

di-n-butyl phthalate(DBP)

di(2-ethylhexyl)phthalate( DEHP)

di-n-octyl phthalate(DNOP)

Test Method:

2012/07/13

2012/07/14

butyl benzyl phthalate( BBP)

Test Item

Phthalates

Method of Test for Phthalate Plasticizers in Foods (Suggestion Method by DOH, ROC)

Screen Negative

Screen Negative

Screen Negative

Screen Negative

ppm

ppm

Note： 1. The report is in vain if it is partly reproduced or used.

- END -

diisononyl phthalate(DINP)

diisodecyl phthalate(DIDP)

2. Screen Level: 1 ppm

Screen Negative

Screen Negative

Enoch Huang , Manager
Signed for and on behalf of

SGS Taiwan Ltd.

SGS Taiwan Ltd.
台灣檢驗科技股份有限公司

FOOD Lab-Taipei       3F, NO.125 WuKung Road, Wuku Industrial Zone, New Taipei City, Taiwan / 新北市五股工業區五工路125號3F
 t+ 886 (02)2299 3939      f+ 886 (02)2299 1687       www.tw.sgs.com

Member of the SGS Group (SGS SA)

Unless otherwise stated the results shown in this test report refer only to the sample(s) tested. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the 
Company.除非另有說明，此報告結果僅對測試的樣品負責。本報告未經本公司書面許可，不可部份複製。
This document is issued by the Company subject to its General Conditions of  Service printed overleaf, available on request or accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm and, 
for electronic format documents, subject to Terms and Conditions for Electronic Documents at www.sgs.com/terms_e-document.htm. Attention is drawn to the limitation of liability, 
indemnification and jurisdiction issues defined therein. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company’s findings at the time of its intervention 
only and within the limits of Client’s instructions, if any. The Company’s sole responsibility is to its Client and this document does not exonerate parties to a transaction from exercising all 
their rights and obligations under the transaction documents. This document cannot be reproduced except in full, without prior written approval of the Company. Any unauthorized alteration, 
forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.



食品實驗室-台中

FOOD LAB-TAICHUNG

檢 驗 報 告

Test Report

Clear Direction International Report No.：BA/2012/70418
Date： 2012/07/20
Page： 1 of 1

THE FOLLOWING MERCHANDISE WAS(WERE) SUBMITTED AND IDENTIFIED BY THE CLIENT AS :

Product Name: Celllife

Application： Clear Direction International

Item No./Lot. No.: -
Manufacture Date： -
Sample Received：

Testing Date：

Test Results:

MDL Unit

N.D. 2 ppm(mg/kg)

N.D. 2 ppm(mg/kg)

N.D. 2 ppm(mg/kg)

N.D. 2 ppm(mg/kg)

N.D. 2 ppm(mg/kg)

Note： 1. The report is in vain if it is partly reproduced or used.

2. "ND"(Not detected) means the test data mentioned on the report is lower than the detection limit value.

3."Negative": means the test results is lower than detection limit value.

the Lab-SGS Taipei or Kaohsiung.

- END -

No.48, Wuquan 5th St., West Dist., Taichung City 403, Taiwan

(R.O.C.)

4.The test of microbes was executed in the Lab- SGS Taichung. The other items were subcontracted to

*BA/2012/70418*

Cadmium (Cd)

Copper (Cu)

Lead (Pb)

Mercury (Hg)

With reference to USEPA 3052 method. Analysis

was performed by ICP-OES.

Test Method

Arsenic (As)

2012/07/13

2012/07/16

Test Item Results

SGS Taiwan Ltd.
台灣檢驗科技股份有限公司

FOOD Lab-Taichung         No.9, 14   Road., Taichung Industrial Park, Taichung 40755, Taiwan / 

          
 t + 886 (04)2359 1515      f + 886 (04)2359 2948       www.tw.sgs.com

Member of the SGS Group (SGS SA)

Unless otherwise stated the results shown in this test report refer only to the sample(s) tested. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the 
Company. 除非另有說明，此報告結果僅對測試的樣品負責。本報告未經本公司書面許可，不可部份複製。
This document is issued by the Company subject to its General Conditions of  Service printed overleaf, available on request or accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm and, 
for electronic format documents, subject to Terms and Conditions for Electronic Documents at www.sgs.com/terms_e-document.htm. Attention is drawn to the limitation of liability, 
indemnification and jurisdiction issues defined therein. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company’s findings at the time of its intervention 
only and within the limits of Client’s instructions, if any. The Company’s sole responsibility is to its Client and this document does not exonerate parties to a transaction from exercising all 
their rights and obligations under the transaction documents. This document cannot be reproduced except in full, without prior written approval of the Company. Any unauthorized alteration, 
forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.
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